
ASSEMBLEA GENERAL AMPA curs 2017-2018. 
19 de setembre de 2017.
Convocatòria a les 20:30 al menjador escolar.
Inici 20:35. Final 22:45.
Representades 25 famílies (26 persones. Durant l'assemblea va marxar gent).

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació acta assemblea anterior.

2. Presentació de l’estructura i les activitats de l’AMPA.

3. Estat de comptes curs 2016-2017.

4. Votació pressupost curs 2017-2018.

    -   Subvenció extra ajuntament.

-   Proposta pagament transport excursió octubre com a aportació 
anual a l'escola.

5. Votació modificació qüotes AMPA per el curs 2018-2019

6. Continuïtat dels casals de nadal i jornada intensiva estiu.

7. Proposta de formacions.

8. Projectes pati i mobilitat. 

- Reflexió sobre les conductes incíviques dels nens durant les festes 
de l’escola.

9. Adhesió AMPA a Entitats pel Si a Oló.

   10. Festa Final de Curs i altres festes.

   11. Sobrevinguts.

ACTA ASSEMBLEA GENERAL

1.  Aprovació acta assemblea anterior (presentada en document 
PDF adjunt al correu electrònic de convocatòria de l'assemblea enviat el
15 de setemebre) per majoria d'assistents.

 2. Presentació de l’estructura i les activitats de l’AMPA.

3.  Estat de comptes curs 2016-2017. Explicació al detall de l'estat de 
comptes del curs anterior i pendents de liquidar (document visualitzat a
la presentació).



4. Votació pressupost curs 2017-2018. Aprovat per majoria

    -   Explicació subvenció extra ajuntament àrea de Benestar Social i 
justificació del material adquirit.

-   Proposta pagament transport excursió octubre com a aportació 
anual a l'escola. S'aprova però es decideix modificar l'aportació 
segons si es paga la primera o la tercera sortida de curs, on tots els 
nens de l'escola hi van. Es pagarà aquella que l'excursió no tingui 
entrades a recintes o a activitats a part, per tal que les famílies ens 
estalviem fer un pagament de caixer. En cas que totes dues sortides 
tinguin pagaments, es subvencionarà la primera sortida d'octubre).

5. Votació modificació quotes AMPA per el curs 2018-2019. Després de 
debatre (necessitats de les famílies, concepte soci de l'AMPA, destí dels 
ingressos generats, volum de feina per la Junta dels cobraments,...) es 
plantegen tres opcions amb el següent resultat en votació:

- Les quotes queden com el curs actual: 1 vot

- La quota passa a ser única per famiíia amb un import de 30€ 
al curs. 21 vots

- La quota passa a ser única per família amb un import de 25€ 
al curs. 4 vots

- Abstencions

S'aprova passar a una única quota per família de 30€ a 
partir del curs 2018-2019.

6. Continuïtat dels casals de nadal i jornada intensiva estiu. Es 
presenten valoracions de l'organització dels casals del curs passat i es 
planteja la continuïtat segons inscrits en formularis un mes abans del 
casal.

7. Proposta de formacions. Es plantegen dues formacions:

- Dol. Doble taller per a mestres i per a famílies per tractar el 
procés del dol. 

- Civisme. Arran els desperfectes als elements de l'entorn escolar 
durant la festa final de curs i festa major (partits de barris i 
matinal esportiva) es plantegen xerrades-tallers per treballar des 
de l'escola i també amb les famíles. Es proposa que el tema 
esdevingui projecte de curs de l'escola i la Junta el traspassarà a 



la direcció.

8. Projectes pati i mobilitat. 

Es presenta la intenció de la comissió d'homologar els elements del pati
i arreglar els desperfectes. Es demana estudiar la possibilitat d'ombrejar
el pati.

9. Adhesió AMPA a Entitats pel Sí a Oló. Amb 23 vots a favor, cap en 
contra i 3 abstencions s'aprova adherir-se al grup d'entitats pel 
Sí, però no hi ha disponibilitat de voluntaris per l'acta del 24 de 
setembre.

10. Festa Final de Curs i altres festes. S'aprova la data de divendres 
8 de juny a partir de 2/4 de 5 de la tarda per la festa de l'escola. Es 
demana, durant les hores de més calor, fer activitats més participatives 
amb aigua i reduïr la durada de les mostres d'extraescolars. Es planteja 
una altra assemblea quan s'acosti la data.

11. Sobrevinguts.

Es proposa reprendre la proposta de rentar-se les dents al menjador. Si,
tal com se'ns va dir al plantejar-ho a la comissió, és un problema 
d'organització per les monitores en quant a mantenir l'ordre i l'higiene 
dels raspalls al ser els lavabos lluny, es proposa fer servir el safareig de 
davant el menjador o col·locar-ne un dins el mateix espai de menjador, 
i portar el raspall diàrament a casa per tal que els pares tinguin cura de
la seva higiene. S'acorda plantejar-ho de nou a la comissió de 
menjador.


